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Muslims Honour and Save Lives
Muslim Association of Newfoundland and Labrador (MANAL)
MANAL Blood Drive-2019, on Regatta Day, August 7, 2019
====================================================================
· [bookmark: _Hlk11350750]يقول الله تعالي: وَمَنْ أَحْيَاهَا فَكَأَنَّمَا أَحْيَا النَّاسَ جَمِيعًا. سورة المائده (32)
· The meaning of which: And whoever saves one life - it is as saving mankind entirely (Ch. 5, Verse 32).

· يقول الله تعالي :لَّا يَنْهَاكُمُ اللَّهُ عَنِ الَّذِينَ لَمْ يُقَاتِلُوكُمْ فِي الدِّينِ وَلَمْ يُخْرِجُوكُم مِّن دِيَارِكُمْ أَن تَبَرُّوهُمْ وَتُقْسِطُوا إِلَيْهِمْ ۚ إِنَّ اللَّهَ يُحِبُّ الْمُقْسِطِينَ.   سورة الممتحنه (8). 
· The meaning of which: Allah does not forbid you from those who do not fight you because of religion and do not expel you from your homes - from being righteous toward them and acting justly toward them. Indeed, Allah loves those who act justly (Ch. 60, Verse 8).
[bookmark: _GoBack]لتكن مساهما في مبادرة التبرع بالدم والتي ستقام يوم
 (Regatta Day, Wednesday, August 7, 2019) 
يمكنكم تعبئه النموذج ادناه مع فائق الشكر والتقدير:
Kindly, we encourage you to be part of the event, so please fill your information below:
	Name:
	
	الاسم:

	Email:
	
	الايميل:

	Cell Phone:
	
	رقم النقال:

	Best time for you to donate:
	3pm to 4 pm
	4 pm to 5 pm
	5 pm to 6 pm
	6 pm to 7 pm
	الوقت المفضل لك للتبرع بالدم:

	
	
	
	
	
	

	Do you need a ride?
	Yes
نعم
	No 
لا
	هل تحتاج وسيلة نقل?

	Your information will be kept confidential and will be only shared with Canadian Blood Services to book you a blood donation appointment and they might contact you.
سيتم مشاركة معلوماتكم فقط مع مركز التبرع بالدم لحجز موعد لكم طبقا للوقت المختار و قد يتصلون بك لتاكيد الموعد معك.



· There will be some informative sessions for you before the donation day, will be announced at later dates.
· ستكون هناك بعض الحلقات التوعويه بالخصوص سيعلن عنا لاحقا.
=========================================================
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